
     Frederiksberg 16. juni 2019 
 
Til Frederiksberg Kommune, 
 
Tak for muligheden for at give vores mening tilkende i forbindelse med scenarierne for Platanvejens 
fremtid. Vi har også været glade for muligheden for at drøfte scenarierne med en projektleder, som kunne 
uddybe konsekvenserne for de forskellige modeller. Så samlet set vil vi gerne tilkendegive, at denne 
indledende proces har været en rigtig god måde at lave borgerinddragelse på. 
 
Vi er en ejerforening, der omfatter ialt 128 ejerlejligheder på Platanvej 22a, 22b, 22,c, 24, 26 og 28, og med 
beliggenhed direkte ud til Platanvej er vi selvfølgelig meget optaget af at finde en god løsning for 
udviklingen af Platanvej. 
 
Vi anbefaler, at det bliver scenarie 2, som kommunen går videre med. Baggrunden for dette er at Platanvej 
fremover bliver helt central for den kollektive trafik på Frederiksberg. Med en ny metrostation og 2 A-
buslinjer, så styrkes den kollektive trafik og samtidig er Platanvej også cyklisternes “ hovedgade”, da det er 
forlængelsen af supercykelstien fra Nørrebro, forbi Landbohøjskolen og videre til Vesterfælledvej og 
Fisketorvet. Derfor synes vi, at det er oplagt at Platanvej primært skal rumme de bløde trafikanter og 
busser, og derudover kun biler som har ærinde på Platanvej. 
 
Frederiksberg Kommune har en målsætning om at styrke “ det grønne Frederiksberg”, som vi som beboere 
på Frederiksberg er rigtig glade for. Scenarie 2 er det forslag, hvor der kan plantes flest nye træer, og det 
synes vi også er et vigtigt argument for at dette scenarie er det bedste.  
 
Vi håber rigtig meget på at vores input vækker gehør, og hvis der bliver dialogmøder på et senere tidspunkt 
eller andre inddragende aktiviteter, så vil vi rigtig gerne bidrage. 
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 
Ejerforeningen Platanhusene 


